
Styremøte 20.11.2018 Myklagard  

Tilstede: Esten Murbreck, Svein Rusten, Bjørn Myrset, Ida Sofie Vasaasen 

Forfall: Tor Egil Mauseth og Ida Frydenlund 

 

1. Referat forrige møte 

a. Sak 2. Benjaminsen og NIF vil ikke hjelpe oss med kun ett år. NIF skal over i nytt 

system i løpet av 2019. Det er inngått en ny kontrakt med Hernes regnskapsbyrå hvor 

de fører regnskap og leder og kasserer betaler regninger.  

2. Behandling av innkomne saker om økonomiske støtte 

a. Individuelle stipender. 

i. Totalt 6 innkomne søknader, alle rifleskyttere hvorav 1 SH-skytter. 

ii. Tre av søkerne blir tildelt 7000,- per person. 

iii. Resten får 4000,- per person. 

b. Rekrutteringsstøtte endrer navn fra neste år til aktivitetsstøtte. 

i. 1 innkommen søknad tidligere. 

ii. Stange SS har fått 20000,- i støtte til rekrutteringsvåpen. 

c. Idrettsspesifikke kurs 

i. Ingen innkomne søknader her.  

ii. Det er for få interesserte til å kjøre eget kurs i Hedmark. Akershus, Oslo og 

Sør-Trøndelag kjører kurs på nyåret for både rifle og pistol. De som er 

interessert i å delta kan få dekket reise og opphold av kretsen og vi 

oppfordrer klubbene til å støtte med å dekke deltakeravgift.   

d. KM-medaljer 

i. Bjørn setter opp en oversikt over hvordan vi kan redusere antallet KM-

medaljer som kretsen skal støtte.  

ii. 1 KM-medalje per øvelse for veteraner og senior, altså alle veteranklassene 

sammenslås til 1 klasse og herre- og dameklassen slås sammen i 

seniorklassene. Klubbene kan dersom de ønsker det følge NM-reglene for 

senior og veteraner i forhold til antall medaljer som skal deles ut.  

iii. Junior- og ungdomsklassene premieres med medaljer i hver klasse.  

iv. Kretsen har brukt opp budsjetterte midler til dette formålet. 

e. Styret ser seg tjent ved å kunne omdisponere midler dersom omstendighetene tilsier 

det innenfor rammen av budsjetterte midler til ulike former for økonomisk støtte.  

i. Hamar SK tildeles etter søknad 30000,- til ekstraordinært vedlikehold av 

kulefang som medførte umiddelbar stenging av banen.  

3. Status økonomi 

a. Klubbkontingenter og medlemskontingenter er nå på vei inn på konto.  

b. Økonomisk situasjon er bra. 

4. Kretssatsing/kretslag 

a. Voldsomt nivå på de beste skytterne. De beste vil muligens forsvinne i løpet av 2-3år 

pga studier og jobb. Ønsker vi å satse på kretslag kan vi dra inn økonomisk støtte fra 

forbund. Bjørn Myrset har satt opp en handlingsplan som vedlegges referatet. Skal 

kretsen satse på dette? Kretsen støtter initiativet og går for et pilotprosjekt med 

kretslag innen rifle for 14-20åringer. Kretsen søker om breddemidler for å dekke 

utgifter knyttet til dette.  

5. Runden rundt bordet 



6. Kretsting og aktivering av valgkomite. 

a. Esten tar kontakt med valgkomite, det blir også et nytt styremøte før tinget.  

7. Terminliste 2019 

a. Ida sender ut e-post og etterspør terminlister fra alle klubber. Hun sammenholder og 

sørger for at ingen KM kollisjoner og stevnekollisjoner så langt det lar seg gjøre. 

 

 

 


